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Των: Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης  
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ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
 
 
ΘΕΜΑ: «Διαμαρτυρία για το Νοσοκομείο Δράμας» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Δράμας και σύμφωνα με ανάρτηση σε 
τοπικές ιστοσελίδες του διαδικτύου, οχτώ (8) νοσηλεύτριες του Νοσοκομείου Δράμας, 
κατ΄ εντολή της 4ης ΥΠΕ, μετακινήθηκαν στο Νοσοκομείο Καβάλας. Συνέπεια της 
μετακίνησης αυτής είναι η δυσλειτουργία ή ενίοτε η μη λειτουργία της κλινικής «Covid» 
της Δράμας. Η αντιμετώπιση των εργαζομένων των Νοσοκομείων τείνει, κατ΄ εντολή 
των κατά τόπους Υγειονομικών Περιφερειών, να θυμίζει περιπλανώμενους θιάσους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε, αντί μετακινήσεων των εργαζομένων στα Νοσοκομεία και συγκεκριμένα, 
των νοσηλευτριών, όπως καταδεικνύεται στη συγκεκριμένη περίπτωση, να προβείτε 
στις απαραίτητες ενέργειες, όπως το να προσληφθούν, έστω προσωρινά, νοσηλεύτριες 
για το Νοσοκομείο Καβάλας και να παραμείνουν οι υπηρετούσες νοσηλεύτριες στο 
Νοσοκομείο Δράμας, αφού η παρουσία τους σε αυτό είναι απαραίτητη, προκειμένου να 
λειτουργούν εύρυθμα τα τμήματα του Νοσοκομείου της Δράμας, στα οποία ήδη 
προσφέρουν τις υπηρεσίες τους οι ως άνω νοσηλεύτριες; 
 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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